
Zápisnica zo zasadnutia Obecného zastupiteľstva v Krnej zo dňa 13.04.2023  na Obecnom úrade 
v Krnej 

 

 

Prítomní: Martin Šalgo - starosta obce 

                  Adam Hámorník, Ján Novodomský, Ing. Katarína Vitézová - poslanci 

                    

Program: 1. Otvorenie, schválenie programu  

                  2. Určenie zapisovateľa a overovateľov zápisnice 

                  3. Správa ekonómky obce 

                  4.  Prerokovanie plánovaných aktivít v obci 

                  5. Rôzne 

                  6. Uznesenie  

                  6. Záver 

 

K bodu č. 1 

Prítomných poslancov  privítal starosta a zasadnutie otvoril. Navrhol upraviť program – vynechať bod 
3 (správa ekonómky obce), pretože ekonómka nebola prítomná, ospravedlnila sa. Upravený program 
zasadnutia poslanci schválili. 

Za: 3                                                                            Proti: 0                                                             Zdržal sa: 0     

K bodu č. 2  

Zápisnicu zo zasadnutia vyhotoví Vitézová,  overovatelia Novodomský  a  Hámorník.  

Za: 3                                                                            Proti: 0                                                             Zdržal sa: 0     

K bodu č. 3  

Ekonómka obce sa ospravedlnila. 

Za: 0                                                                          Proti: 0                                                             Zdržal sa: 0 

K bodu č. 4  

Aktivity na cintoríne: Starosta informoval poslancov, že pani Zuzana Hricová ústne požiadala obecný 
úrad o spevnenie chodníka pri jej hrobe a vybudovanie schodíkov, resp. prístupovú cestu. Poslanci jej 
požiadavku neschválili, vzhľadom k tomu, že za hrobové miesta sa neplatí a každý doteraz si 
svojpomocne vybudoval múriky a aj okolie hrobu.  Obec na to nemá rozpočet a ani pracovné sily. 

Za: 0                                                                       Proti: 3                                                               Zdržal sa: 0 

Zároveň poslanec Novodomský navrhol, aby sa vyvesil na bránu cintorína oznam, že je zakázané 
rozširovať hrobové miesto, aby občania dodržiavali priestor na chodník. Poslanci jeho návrh schválili. 

Za: 3                                                                       Proti: 0                                                               Zdržal sa: 0 



Zároveň sa obecné zastupiteľstvo dohodlo, že sa opravia schodíky v cintoríne, osadia sa lavičky a mali 
by sa aj agáče povypiľovať. Takisto by sa mala povypiľovať jarabina okolo chodníka do cintorína a 
poopiľovať aj smreky, ktoré lemujú cestu do cintorína. Zároveň poslanci navrhli, aby kosenie cintorína 
vykonával pán Hric ml. , ale môže sa informovať aj o cene prác, ktoré vykonáva sociálny podnik v 
Rovňanoch. 

Ďalej starosta informoval poslancov, že bol za ním pán Vyhrabáč z Hradišťa, či by obec nemohla 
zamestnať tri ženy z ich obce. Poslanci sa vyjadrili, že vzhľadom k tomu, že nie sú občiankami našej 
obce, cez aktivačné práce by sme ich zamestnať nemohli. 

Starosta informoval poslancov o neporiadku pred obchodom. Sťažovateľa neudal. Už sa to riešilo aj v 
minulosti, ale je to na súkromnom pozemku.  

Starosta ďalej informoval poslancov, že je potrebné pripraviť akciu 1. máj – stavanie mája, je 
potrebné zabezpečiť občerstvenie. MDŽ sa v Krnej neoslavuje a na deň detí je potrebné deťom 
zabezpečiť balíčky. 

Ďalej starosta informoval poslancov, že rozhľadňa na Jasenine nie je vedená v majetku obce a stojí na 
cudzom pozemku. Starosta navrhol odkúpiť pozemok pod rozhľadňou.  

K bodu č. 5  

Rôzne: 

Poslankyňa Vitézová dala pripomienku, či by sa nemohol uskutočniť zber papiera a oleja na výmenu, 
ktorý sa konal vždy na jar a na jeseň. Že by mohol starosta zavolať firme a dohodnúť sa na nejakom 
dátume. 

Starosta by chcel pre obec kúpiť 1100 L nádobu na komunálny odpad na zámku, ktorá by slúžila na 
uskladnenie odpadu v prípade, že v dátum vývozu by bolo málo kukanádob na vývoz a vývoz by sa 
pre nerentabilnosť zrušil. Tie by sa vysypali do tej veľkej obecnej nádoby a tá by sa dala vysypať pri 
ďalšom vývoze. Predišlo by sa sťažnostiam čo sa týka vývozu KO.  

Poslanci navrhli predať vozík na striekačku, čo je v zbrojnici. Vytvorilo by sa miesto pre 1100 L nádobu 
na komunálny odpad.  

Poslanec Novodomský sa informoval, či si všetci v obci zakúpili žetóny ako mali, a ak nie, je potrebné 
zasielať upomienky. Ďalej bol starosta upozornený, že by sa vianočné osvetlenie malo skôr spratať, 
aby nedošlo k jeho poškodeniu. Ďalej bol informovaný, že by mal kontaktovať pána Piatera, aby 
prestavil verejné osvetlenie. Starosta bol informovaný, že je potrebné vyčistiť a poopravovať 
odkvapové rúry na obecnom úrade, pretože pretekajú a voda tečie po fasáde obecného úradu. Ďalej 
bol informovaný, že by si občania mali nahlásiť na obecnom úrade nové drobné stavby, ktoré 
nenahlásili kvôli daniam. Zároveň by mal občanov upozorniť, aby im psy nebehali po dedine. 
Nakoniec bol starosta upozornený, že ešte tento rok nezverejnil na stránke obce žiadnu faktúru. Ďalej  
poslanec Novodomský požiadal starostu, aby oslovil vývozcov dreva na dodržiavanie rýchlosti v obci a 
takisto na odstránenie nečistôt z vozovky.  

Poslankyňa Vitézová navrhla, aby sa starostovi určila suma, s ktorou môže nakladať bez schválenia 
aspoň dvomi poslancami. Poslanci sa dohodli na sume 200 EUR. 

K bodu č. 6 

Návrh na uznesenie predložila Vitézová. Uznesenie č. 2/2023 poslanci schválili a je priložené 
k zápisnici. 

Za: 3                                                                      Proti: 0                                               Zdržal sa: 0 

K bodu č. 7 



Starosta poďakoval prítomným za účasť a zasadnutie ukončil. 

 

                

Zapísala: Ing. Vitézová                                                                     Overovatelia: Novodomský Ján 

                                                                                                                                      Hámorník Adam                   

                  

                   

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



U Z N E S E N I E    č.  2/2023 

 

Obecné zastupiteľstvo v Krnej: 

 

A/ Schvaľuje: 

1. Program zasadnutia, zapisovateľa a overovateľov zápisnice. 
 
2. Limit 200 EUR z obecných prostriedkov na nakladanie pre starostu bez schválenia poslancov. 
 
3. Kúpu 1100 L nádoby na KO. 
 
B/ Neschvaľuje: 

1. Žiadosť pani Hricovej o spevnenie múrika a vybudovanie prístupovej cesty. 

2. Žiadosť pána Vyhrabáča o zamestnanie troch žien z obce Hradište. 

 

C/ Berie na vedomie 

1. Ospravedlnenie neprítomnosť ekonómky 

2. Informáciu o majetkovom stave rozhľadne na Jasenine 

 

D/ Odporúča starostovi 

1. Vyvesiť oznam na bránu cintorína o nerozširovaní hrobového miesta a zachovanie chodníkov 
medzi hrobami. 

2. Objednať vývoz separovaného papiera a olejov. 

3. Pripraviť priestor pre uloženie 1100 L nádoby na odpad. 

4. Skontrolovať výber poplatkov za KO, zaslať upomienky. 

5. Kontaktovať firmu na opravu odkvapových rúr na obecnom úrade. 

6. Kontaktovať pána Piatera na nastavenie verejného osvetlenia. 

7.  Upozorniť občanov na povinnosti ohlasovacej povinnosti na drobné stavby. 

8. Upozorniť na občanov, aby nebehali psy po dedine. 

9.  Zverejňovať na obecnej stránke faktúry. 

10.  Upozorniť vývozcov dreva na dodržiavanie rýchlosti  v obci a dodržiavanie čistoty vozovky.    

 

 

 
 

V Krnej, 13.04.2023                                                                            Martin Šalgo 



                                                                                                                starosta obce 

 

 

 


